
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce

Jednání číslo 20/2023

Datum, čas 20.11. 2023 od 19:00

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu

Přítomni (9)
Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová,

Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek

Omluveni (0)

Hosté (0)

Zápis zapsal Juraj Calaj

Ověřovatelé zápisu Jiří Krátký, Tomáš Hanč

1 Zahájení

1.1 Organizační opatření

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Juraje Calaje a za ověřovatele zápisu Jiřího Krátkého a
Tomáše Hanče.

Usnesení 23/20/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Juraje Calaje a za
ověřovatele Jiřího Krátkého a Tomáše Hanče.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)

1.2 Program zasedání

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn.

● Rozpočet 2024
● Odpadové hospodářství
● Odměny starosta a místostarosta
● Výstupy z výborů a komisí
● Věcná břemena
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● Různé

Starosta navrhl do bodu „Různé“ doplnit následující bod: Žádost o navýšení rozpočtu obecní školky
na letošní rok, návrh rozpočtu na rok 2024

Usnesení 23/20/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)

2 Rozpočet 2024

Návrh: Starosta, místostarosta a předseda finančního výboru představili zastupitelstvu návrh
rozpočtu obce pro rok 2024.

V současné době ještě není k dispozici kalkulačka RUD pro rok 2024. Predikce možných příjmů bylo
zpracováno zatím jen dle výstupu od Sdružení tajemníků městských úřadů, dle kterých by daňové
příjmy měly stoupnout.

Do výdajové strany byly zapracovány plánované projekty ve výši 8,656 mil. Kč a to:

1) PD rekonstrukce ul. Na Paloučku 121 tis Kč
2) Rekonstrukce Na Paloučku 2 mil Kč
3) PD zastávka u kapličky 217 tis Kč
4) PD vjezdové brány 363 tis Kč
5) Dofakturace chodníku Mořinská 700 tis Kč
6) PD vodní zdroj 200 tis Kč.

7) Plánovaná oprava ATS Rovina 150 tis

8) Studie proveditelnosti rozšíření ČOV a následná PD pro stavební povolení 910 tis. Kč
9) Prováděcí dokumentace kanalizace Rovina 560 tis. Kč
10) Opatření – dešťová voda Formanská 500 tis. Kč
11) Nový řídící systém s dálkovým přenosem na ČOV 379 tis. Kč
12) Zahrada MŠ – 300 tis. Kč
13) PD multifunkční úřad a zbrojnice 1,936 mil Kč
14) Výsadba zeleně + lavičky a koše 320 ti. Kč

Usnesení 23/20/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje předložený návrh rozpočtu a
pověřuje starostu jeho vyvěšením v řádné lhůtě pro finální schválení.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)

3 Odpadové hospodářství
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Návrh: Zastupitelé projednávali výši a způsob uplatnění sankcí vůči neplatičům za komunální odpad.
Návrh poplatků a sankcí, na kterém panuje v zastupitelstvu shoda:

Splatnost poplatků do konce února s výzvou k zaplacení 3.ledna, připomínka 15. února. Pokud
poplatek nebude zaplacen do splatnosti, na začátku března obec pošle upomínku s výzvou k zaplacení
a s popisem sankcí: Pokud poplatek nebude zaplacen do 1.4. (2. kvartál) obec uplatní sankci 500 Kč,
počínaje 1.7. (3. kvartál) obec uplatní sankci 1000 Kč.

Starosta informoval zastupitele o výsledcích ze schůzky s vedením společnosti POBERO.

Na schůzce byla řešena tato témata:

1) Evidence nádob, čipování apod. Zatím není možné spustit systém plně do provozu –

nevyvážení nenačipovaných. Některé obce, ale hlavně města mají stále problém

s kompletním načipováním.

Objevil se také problém špatně umístění čipů na některém typu nádob – špatně se načítají –

bude se muset upravovat.

Předpoklad uvedení do plného provozu je únor 2024

2) Zavedení D2D v obci Hlásná Třebaň:

a. Proces dodání nádob se zpomalil. Nádoby by měly být dodávány v průběhu prosince.

Za obec Hlásná Třebaň organizačně nestihneme rozdat všem k 1.1. 2024. Rozdávání

bude probíhat v prvních měsících roku 2024. Úprava vyhlášky je však možná

b. Na 100% potvrzeny svozové dny v pondělky, zároveň stále bude probíhat svoz hnízd

plast/papír 2x týdně,sklo 1x14 dnů.

c. Do plastu možné odkládat Tetra + KOV. Je možnost Tetra + kov odkládat také do

velkých žlutých kontejnerů – stačí upravit upozornění na kontejnerech, není

následně místa osazovat zvony a tetra a plech

d. POBERO má kapacitu na další obce – mohlo by dojít ke snížení nákladů
e. POBERO začne o jara pro některé obce dělat údržbu zeleně, POBERO má zájem o

odkup naší Multicar, dohodnutá cena vč. příslušenství pro POBERO je 14O tis Kč.

f. V popelnicích na směs se stále objevuje velké množství BIOodpadu – informovat

občany

Usnesení 23/20/03: Zastupitelstvo obce schvaluje výši a způsob uplatnění sankcí vůči neplatičům za
komunální odpad.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)

4 Odměny starosta a místostarosta
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Návrh: Předseda finančního výboru navrhl výši odměn pro starostu a místostarostu.

Odměna pro starostu za realizaci projektu ul. Mořinská, FVE na ČOV a školce, zajištění nákupu vozu
pro pečovatelskou službu ve výši jednoho měsíčního platu.

Odměna pro místostarostu za příkladnou komunikaci s občany, přípravu zpravodaje a práci v oblast
školství ve výši jednoho měsíčního platu.

Usnesení 23/20/04: Zastupitelstvo obce schvaluje udělení odměn starostovi a místostarostovi obce.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)

5 Výstupy z výborů a komisí

Stavební výbor:

Byl představen aktuální stav následujících projektů:

a. K+R

b. Zastávka u kapličky

c. Rekonstrukce ulic - Na Paloučku

d. Rozšíření ČOV

e. Vrt

f. Formanská - zaměření

Sociální výbor:

Byla představena tabulka příjmů a výdajů na pečovatelskou službu jako podklad pro zahájení
jednání s okolními obcemi.

Kulturní výbor:

Byl představen princip rozdělení financí na kulturu pro obecní spolky.
Byli představeni účastníci obecních vánočních trhů.

6 Věcná břemena
Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene
inženýrské sítě k pozemku parc. č. 55/1, ostatní plocha, silnice v k. ú. Hlásná Třebaň pro (elektro
přípojka k pozemku parc. č. 78/1), investor ČEZ Distribuce a.s. Děčín IV - Podmokly, Teplická 874/8,
405 02 zastoupená ELROM Všeradice s.r.o., Všeradice 151. 267 26.

Usnesení 23/20/6.1: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí zřízení věcného
břemene inženýrské sítě k pozemku parc. č. 55/1, ostatní plocha, silnice v k. ú. Hlásná Třebaň pro

4

Podklady k zasedání zastupitelstva obce



(elektro přípojka k pozemku parc. č. 78/1), investor ČEZ Distribuce a.s. Děčín IV - Podmokly, Teplická
874/8, 405 02 zastoupená ELROM Všeradice s.r.o., Všeradice 151. 267 26.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)

Návrh: Zastupitelé projednali návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene
inženýrské sítě k pozemku parc. č. 388/17 a 1104/2, ostatní plocha, ostatní komunikace v k. ú. Hlásná
Třebaň pro (vodovodní přípojka k pozemku parc. č. 1103/5 a 1105/1), investor Otakara a Lucii
Školoudovi, Školoud Otakar Ing., Blodkova 353/52, Třebeš, 50006 Hradec Králové, Školoudová Lucie
Mgr., Karlštejnská 240, 26718 Hlásná Třebaň.

Usnesení 23/20/6.2: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí zřízení věcného
břemene inženýrské sítě k pozemku parc. č. 388/17 a 1104/2, ostatní plocha, ostatní komunikace v k.
ú. Hlásná Třebaň pro (vodovodní přípojka k pozemku parc. č. 1103/5 a 1105/1), investor Otakara a
Lucii Školoudovi, Školoud Otakar Ing., Blodkova 353/52, Třebeš, 50006 Hradec Králové, Školoudová
Lucie Mgr., Karlštejnská 240, 26718 Hlásná Třebaň.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)

7 Různé

7.1 Žádost o navýšení rozpočtu obecní školky na

letošní rok, návrh rozpočtu na rok 2024

Návrh: Zastupitelstvu byla předložena žádost ředitelky Mateřské školy Hlásná Třebaň na navýšení
rozpočtu pro letošní rok a to na pokrytí vícenákladů. Důvodem je navýšení záloh za plyn.

Dále byl zastupitelstvu předložen návrh rozpočtu Mateřské školy na rok 2024.

Usnesení 23/20/06: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh navýšení rozpočtu na letošní rok na pokrytí
vícenákladů ve výši 165 900 Kč a navýšení rozpočtu na rok 2024 o 117 100 Kč.

Hlasování: Pro (9) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Martina Váňová, Michal
Knor, Jana Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0)
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Příští jednání zastupitelstva
Jednání číslo 21/2023

Datum, čas 4.12 2023

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň

Zapisovatel Jana Šváchová

Ověřovatelé Jiří Krátký
……….……….……….…
…….…

dne

……….……….……….

Tomáš Hanč
……….……….……….…
…….…

dne

……….……….……….

Starosta Tomáš Snopek
……….……….……….…
…….…

dne

……….……….……….
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